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Trafikudvalget har i brev af 22. februar 2006 stillet mig følgende spørgs-

mål, som jeg hermed skal besvare. 

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer. 

Spørgsmål 295: 

"Kan ministeren tilsende udvalget dokumentation for, at Skinnesvejsean-

stalten (SVAN) har været i offentligt udbud som "kørende" virksomhed; 

hvis ikke, kan ministeren da oplyse, hvornår SVAN sendes i offentligt ud-

bud og i hvilken form." 

Svar: 

Banedanmark har afholdt møder med eller på anden måde været i dialog 

med Sportek i Horsens (Banedanmarks nuværende leverandør af sporskif-

ter), Banedanmark Entreprise, Aarsleff (de to vedligeholdelsesentreprenø-

rer) og det tyske firma Stahlberg Roensch (der ejer 5 skinnesvejseanlæg i 

Tyskland) om et evt. køb af SVAN. Ingen af disse var interesseret i at købe 

SVAN. 

Det er Banedanmarks vurdering, at SVAN ikke kan sælges i sin helhed, da 

ingen virksomhed er interesseret i at påtage sig det nødvendige investe-

ringsbehov og den medfølgende risiko. Banedanmark har således valgt ik-

ke at sende SVAN i udbud. 

Med venlig hilsen 

Flemming Hansen 
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